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Partij Dorpsbelangen 

Onderwerp VTH-taken en formatie van ODR naar gemeente WB 

 

Tijdens de beeldvormende vergadering van 6 februari zijn wij als raad geïnformeerd over 

“Voortgang inrichten VTH-taken bouwen”. Een van de onderwerpen was “Organisatorische & 

financiële gevolgen”, waarbij is aangegeven dat ongeveer 20 fte nodig is om uitvoering te 

geven aan de taken. 

Vraag 1 

Wordt er rekening gehouden met de snelle ontwikkelingen op het gebied van AI, waardoor 

aanvragen van vergunningen vereenvoudigd zou kunnen worden? 

Vraag 2 

Is de benodigde capaciteit van 20 fte dan nog steeds een realistisch getal of zou een flinke 

reductie mogelijk zijn? 

Vraag 3 

Zou het niet waarschijnlijk zijn, dat met de snelle ontwikkelingen op het gebied van AI (we 

praten immers over een overdracht over een aantal jaren), veel minder fte’s over zouden 

gaan van ODR naar gemeente WB (of anderszins bemensing van de taken) en dat er wellicht 

in plaats daarvan ongeveer 2 fte nodig is voor het beheer van de digitale intelligentie-tool 

omtrent de omgevingswet? 

 

 

Zie de volgende link: 

https://www.digitaleintelligentie.nl/omgevingswet/ 

 

 

https://www.digitaleintelligentie.nl/omgevingswet/

